
    P r o t o k ó ł  Nr XX/2016 

   z sesji Rady Gminy Biszcza odbytej dnia 

   28 grudnia 2016 roku w sali posiedzeń 

   Urzędu Gminy. 

 

 Sesja rozpoczęła się o godz. 9.00. Zakończyła o godz. 11,30. 

Obradom przewodniczyła Pani Genowefa Górna – Przewodniczący Rady Gminy. 

Na stan 15 radnych w obradach uczestniczyło 13 radnych. 

 

 Radni obecni na sesji: 

 

1. Bulicz Marzena  

2. Górna Genowefa  

3. Kita Grażyna 

4. Kiszka Ewa 

5. Kmieć Tadeusz 

6. Kożuszek Tadeusz 

7. Łebko Edward 

8. Małek Angelika 

9. Mękal Józef 

10. Myszak Krzysztof 

11. Pisarczyk Adam 

12. Pych Marzena 

13. Szabat Piotr 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 

 

1. Blicharz Piotr 

2. Kowal Andrzej 

 

Ponadto udział w sesji wzięli: 

 

- Pyczko Zbigniew – Wójt Gminy 

- Cichorz Bernadeta – Z-ca Wójta 

- Jednac Ewa – Skarbnik Gminy 
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- Kita Zbigniew – Sekretarz Gminy 

- Tokarska Genowefa – Poseł na Sejm RP 

- Olszówka Piotr – Poseł na Sejm RP 

- Borek – Łuszczak Barbara – asystentka Posła na Sejm RP Borowiec Agaty 

- Kierownicy jednostek gospodarczych z terenu gminy 

- Dyrektorzy szkół  

- Prezesi Stowarzyszeń działających na terenie gminy 

- Sołtysi – Przewodniczący Rad Sołeckich  

- Pracownicy Urzędu Gminy 

- Przedstawiciele prasy lokalnej. 

 

 Porządek obrad XX sesji przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał Rady i pracy miedzy sesjami. 

6. Uchwałą w sprawie wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej dla 

jednostek organizacyjnych Gminy Biszcza. 

7. Nadanie Statutu Gminnemu Zespołowi ds. Oświaty w Biszczy. 

8. Zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i ścieki. 

9. Zmiany w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania. 

10. Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2017 rok. 

11. Zmiany w budżecie gminy na 2016 rok. 

12. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

13. Opinia Rady w sprawie zasad dzierżawy działek nad zbiornikiem wodnym. 

14. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie sesji. 

 

Do pkt. 1. 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Obrady XX sesji Rady Gminy Biszcza otworzyła i prowadziła Pani Genowefa 

Górna – Przewodniczący Rady Gminy. 

Na stan 15 radnych w obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 

wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

    Do pkt. 2. 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad XX sesji Rady Gminy przesłany radnym na piśmie został przyjęty 

jednogłośnie bez uwag i zmian. 

 

    Do pkt. 3. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji wyłożony przed obradami do wglądu, jak również 

wcześniej w biurze Rady został przyjęty jednogłośnie bez uwag i odczytywania. 

 

    Do pkt. 4.  

 

Interpelacje i zapytania. 

 

W punkcie tym nikt z radnych nie zgłosił żadnych interpelacji ani zapytań. 

 

    Do pkt. 5. 

 

Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał Rady i pracy między sesjami. 

 

 Wójt Gminy zabierając głos przedstawił następujące informacje: 

 

- Została zakończona budowa drogi wąwozowej łącząca Warszawski z Wolą 

Kulońską. 

- Odbyło się otwarcie drogi powiatowej Gózd Lipiński – Potok Górny. 
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- Zakończono modernizację drogi powiatowej i odbył się odbiór Bukowina – 

Wólka Biska. 

- Po nowym roku rozpocznie się modernizacja wodociągu gminnego. 

- Wniosek na odnawialne źródła energii został pozytywnie zaakceptowany i 

będziemy w najbliższym czasie podpisywać umowę. 

- Złożyliśmy wnioski na termo modernizację budynków: Urzędu Gminy, Szkoły 

w Bukowinie i Goździe Lipińskim. 

- Został złożony również wniosek na modernizację budynku GOKSiR. 

- Złożyliśmy wnioski na współpracę transgraniczną na infrastrukturę przy 

zbiorniku wodnym oraz modernizację dróg gminnych w Bukowinie. 

- Złożyliśmy również wniosek na zagospodarowanie centrum Biszczy. 

- Będą zmiany w planie przestrzennym pod inwestycje takie jak elektrownia 

wodna na Tanwi, wiatraki i inne inwestycje zgłoszone przez zainteresowane 

osoby. 

 

 Na tym Wójt Gminy zakończył przedstawianie informacji. 

 

    Do pkt. 6.  

 

Uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej 

dla jednostek organizacyjnych Gminy Biszcza. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawiła Pani Wójt. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie /13 radnych za/ podjęła 

uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej i finansowej 

dla jednostek organizacyjnych Gminy Biszcza /uchwała stanowi załącznik do 

protokołu/ 

 

    Do pkt. 7. 

 

Nadanie Statutu Gminnemu Zespołowi ds. Oświaty w Biszczy. 
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Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawiła Pani Wójt 

     

Szabat Piotr - § 5 pkt. 3 statutu nakłada przedkładanie informacji, co ile takie 

informacje są przedkładane. 

Jak przedstawia się zatrudnienie w Gminnym zespole ds. Oświaty. 

 

Cichorz Bernadeta – informacje takie są przedkładane miesięcznie, kwartalnie i 

rocznie, dla Rady Gminy dwa razy do roku. 

Zatrudnienie jest na dotychczasowym poziomie, Pani Muchowa do końca 

marca będzie pracowała, natomiast za Panią Jasińską, która jest na urlopie 

macierzyńskim jest zatrudniona na pół etatu Pani z Gozdu Lipińskiego. 

 

Kita Grażyna – nic nie ma w nowym statucie o nauczycielach emerytach. 

 

Cichorz Bernadeta – w tej chwili rozliczamy tylko fundusz socjalny, ale z dotacji 

na ten cel nic nie dostajemy. 

 

Na tym zakończono dyskusję w tym temacie. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie /13 radnych za/ podjęła 

uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu Zespołowi ds. Oświaty w 

Biszczy /uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 8.  

 

Zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i ścieki. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawi l Tomasz Matys – 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

Szabat Piotr – były przerwy w dostawie wody, czy jest możliwość 

powiadamiania mieszkańców o braku wody przy pomocy systemu SMS. 

 

Matys Tomasz – jest taka możliwość i w miarę możliwości powiadamiamy tych, 

którzy są zarejestrowani w systemie. 
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Innych uwag ani zapytań nie było. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie /13 radnych za/ podjęła 

uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

ścieki /uchwałą stanowi załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 9. 

 

Zmiany w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawił Tadeusz Maciocha. 

 

Kita Grażyna – gdzie znajdują się Glinki, Metrowy wygon, czy Mielnik, bo takie 

nazwy występują w załączniku do projektu uchwały. 

 

Maciocha Tadeusz – nazwy te występują na terenie gminy bo są zapisane w 

dokumentach, Mielniki na pewno w Wólce Biskiej. 

 

Innych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy stosunkiem głosów 12 za i 1 przeciw 

podjęła uchwałę w sprawie zmian w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania /uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 10.  

 

Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2017 rok. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawił Marek Maciocha. 

Wcześniej program był konsultowany z organizacjami pozarządowymi 

działającymi na terenie gminy. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie /14 radnych za/ podjęła 

uchwałę w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

2017 rok /uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 
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    Do pkt. 11. 

 

Zmiany w budżecie gminy na 2016 rok. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu przedstawiła Pani Ewa Jednac – 

Skarbnik Gminy. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie /14 radnych za/ podjęła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok /uchwała stanowi 

załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 12. 

 

Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Projekt uchwały i wyjaśnienia do tego tematu ponownie przedstawiła Pani Ewa 

Jednac – Skarbnik Gminy. 

 

Żadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie /14 radnych za/ podjęła 

uchwałę w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej /uchwała 

stanowi załącznik do protokołu/ 

 

    Do pkt. 13. 

 

Opinia Rady w sprawie zasad dzierżawy działek nad zbiornikiem wodnym. 

 

Tadeusz Skotnicki – Geodeta Gminny przedstawił wniosek Pana Krauza Michała 

zam. Biłgoraj ul. Sosnowa 11 w sprawie zmiany zasad prowadzenia sprzedaży 

napojów alkoholowych podczas dnia Miodu i Pieroga. Chodzi oto, żeby w tym 

dniu mogli handlować wszyscy prowadzący działalność nad zbiornikiem 

wodnym a nie tylko jedna wybrana osoba. 
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Cichórz Piotr – Dyrektor GOKSiR – taki zakaz jest wprowadzony świadomie i 

wszyscy prowadzący działalność nad zbiornikiem wodnym o tym wiedzą. 

Każdy z prowadzących działalność może zadeklarować określoną kwotę na 

organizację tej imprezy i mieć wyłączność na handel. Otrzymuje takie 

pozwolenie ten, który da najwięcej. 

 

Innych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy postanowiła nie zmieniać dotychczasowych zasad ustalonych pod 

organizację dnia Miodu i Pieroga. 

 

    Do pkt. 14. 

 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

 

W związku z tym, że w punkcie 4 porządku obrad nikt z radnych nie zgłosił 

żadnej interpelacji ani zapytania, Wójt Gminy nie udzielił żadnych odpowiedzi. 

 

    Do pkt. 15. 

 

Wolne wnioski. 

 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 

Wójt Gminy – zabierając głos przedstawił nowego Sekretarz Gminy, który od 2 

stycznia 2017 roku rozpocznie pracę w Urzędzie Gminy Biszcza. 

Pan Kita Zbigniew jako jedyny kandydat na stanowisko Sekretarza Gminy złożył 

swoją ofertę do konkursu i został powołany na to stanowisko.  

 

Kita Zbigniew – przyszły Sekretarz Gminy – zabierając głos przedstawił swoją 

osobę informując zebranych o przebiegu dotychczasowej pracy. 

Ostatnim miejscem pracy Pana Kity była regionalna Izba Obrachunkowa w 

Lublinie, jako Inspektor. 
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Kuliński Arkadiusz – zwracam się z prośbą do Wójta i Rady Gminy o zwiększenie 

dotacji na prowadzenie klubu sportowego Albatros, gdyż dotychczasowe środki 

na ten cel są nie wystarczające. 

 

Wójt Gminy – taki wniosek jest złożony już na piśmie i przy konsultacji projektu 

budżetu gminy na 2017 rok będziemy brali pod uwagę zwiększenie kwoty na 

prowadzenie klubu sportowego Albatros, jaka to będzie kwota na dzień 

dzisiejszy nie jestem w stanie tego określić. 

 

Tokarska Genowefa – Poseł na Sejm RP – zabierając głos poinformowała 

zebranych, że obowiązkiem jej jako Posła jest przynajmniej raz w roku 

przedstawić informację o swojej pracy. 

Główne zagadnienie jakie przedstawiła Pani Poseł to: 

- Rocznica obchodów Chrztu Polski 

- Światowe Dni Młodzieży w Polsce 

- Wizyta Papieża Franciszka w Polsce 

- Wystąpienia w Sejmie 

- Praca w Komisjach Sejmowych 

- Głosowaniach nad podejmowanymi ustawami 

- Podjętych inicjatywach ustawodawczych 

- Współpracy z koalicją rządzącą i opozycją  

Na zakończenie swojego wystąpienia Pani Poseł pogratulowała władzom gminy 

realizacji zadań inwestycyjnych i inicjatyw związanych ze składaniem wniosków 

na nowe inwestycje. 

 

Olszówka Piotr – Poseł na Sejm RP- zabierając głos odniósł się do wystąpienia 

Pani Poseł Tokarskiej, stwierdzając, że nie zgadza się ze stawianymi zarzutami w 

stosunku do partii rządzącej. 

Jako Poseł partii rządzącej przedstawił najważniejsze osiągnięcia po roku 

sprawowania władzy czyli: 

- 500 plus 

- Mieszkania plus 

- Obniżenie wieku emerytalnego 

- Wyższy poziom życia mieszkańców 
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Na zakończenie swojego wystąpienia Poseł Olszówka przedstawił inicjatywy 

jakim będzie zajmował się rząd w najbliższej perspektywie oraz odniósł się do 

protestu posłów opozycji w Sejmie, stwierdzając, że to szkodzi Polsce i jej 

mieszkańcom. 

 

Górna Genowefa – co my zwykli ludzie tutaj na dole mamy sobie myśleć o tym 

wszystkim, co się dzieje w Sejmie. Nie po to wybieraliśmy Posłów, żeby teraz 

odstawiali takie szopki, zamiast zajmować się tym do czego zostali wybrani. 

 

Tokarska Genowefa – mównica Sejmowa jest do wyrażania swoich poglądów i 

każdy Poseł może wyrażać swoje poglądy i nie powinien być eliminowany z 

obrad. 

 

Olszówka Piotr – rząd PIS nie jest idealnym rządem, jak każdy inny przedtem, 

ale nie łamie prawa tak jak to czyni opozycja. 

 

Borek Łuszczak Barbara – asystentka Poseł Agaty Borowiec – przedstawił list od 

Pani Poseł Borowiec z życzeniami świątecznymi i nowo rocznymi. 

 

Szabat Piotr – w naszej historii zawsze było ta, że Polacy nigdy nie potrafili się 

sami dogadać, tylko ktoś obcy zawsze ich musiał godzić. 

 

Pisarczyk Adam – PIS w miarę delikatnie obchodzi się z opozycją, bo w 

przeszłości jak obecna opozycja była przy władzy, to różnie to bywało. 

Za rządów PO – PSL zatrudnienie mieli tylko swoi ludzie, co widać w powiecie. 

 

Fusiarz Józef – dziękuję za drogę do Woli Kulońskiej Wójtowi, Radzie Gminy i 

Staroście. 

 

Na tym zakończono dyskusję w wolnych wnioskach. 
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     Do pkt. 16. 

 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z tym, że porządek obrad XX sesji Rady Gminy Biszcza został 

wyczerpany, obrady zostały zakończone a sesja zamknięta. 

 

Na zakończenie Pani Przewodnicząca zaprosiła wszystkich obecnych na sesji na 

spotkanie opłatkowe do sali Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji. 

 

 

  Protokółował     Przewodniczący 

        Rady Gminy 

         Kazimierz Kustrzyk 

        Genowefa Górna 

 

 

 

 


